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1. Mötets öppnande
Ordförande Al-exander Åhman Hald förkl-arar mötet öppnat
kt. 15:35.

2. Justering av röst1ångd
5 närvarande styrelse.l_edamöter äger rösträtt.
Styrelsen anser sig inte beslutsföra.

Nathalie Eriksson justeras in kl. L6:59, under punkt
Jcz Kårnyckelförhandlingar och därmed anser sig
styrelsen vara beslutsföra. Röstlängden justeras till
5 styrelseledamöter med rösträtt..

Michaela Mora Hol-mström justeras in 17:29 under punkt
'7q: Diskussionspunkt: Sommarkonferens. Röstlängden
justeras till 7 styrelsefedamöter med rösträtt.

3. Godkånnande av föredragningslista
Då styreJ-sen inte anser sig beslutsföra skluts punkten
upp tills dess att fler styrelseledamöter anslutit
sig.

Föredragningslista godkänns under punkt 7c: Rapport
kårnycke 1 förhandl inqar .

4. VaI av justerare tiJ.lika rösträknare
Då styrelsen inte anser sig beslutsföra skjut.s punkten
upp tills dess att fler styrelseledamöter anslutit
sig.

Tony nominerar sig själv ti11 justerare tillika
rösträknare under punkt 7c: Rapport
kårnyc ke l- förhandl ingar .

Styrel sen beslut.ar
att välja Tony ti11 justerare tillika rösträknare
för mötet.
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5. Föregående mötesprotokoll
Då styrelsen inte anser sig beslutsföra skjuts punkten
upp ti1ls dess att fler styrelseredamöter ansrutit
ei ^uav.

Godkänns under punkt 7c: Rapport
kårnyckelförhandlingar och läggs tiII handlingar.

6. Adjungeringar
Erik Shaw adjungeras in.

7. Fresidiet
a. Rapport: Frårn kansliet

Erik meddelar att köket är klart. Fönstertvätt är
påborjat- städning och omålning av toaletterna är
påbörjat. I framtiden ska golven bonas och
trädgården omkring villan städas och blommor
planteras.

b. Rapport: Inspark HT2O

Ordförande och pRU har haft möte med ppE society
om en defad planering inför inspark. Styrelsen är
positiv tilt forslager i det fatl art fysisk
undervisning på universitetet inl_eds under
höstLerminen.

ilrik Shaw adjungeras ut J6:46

Styrelsen kommer inte ta beslut om förslaget
förrän det är klart. hur SU ställer sig ti11
öppnandet av campus.

c. Rapport: Kårnyckelförhandlingiar
Förvaltningen föredrar om

kårnycke I f örhandl ingarna .

Nathalie Eriksson justeras in j-6:59

d. Rapport: Caq>usrådet
Förvaltningen rapporterar från campusrådet. Under
mötet diskuterades föreningarnas aktiviteter där
HumF fick uppmuntran för de mångra aktiviteterna
som hål1s.

Den gemensamma policyn mot sexuella trakasserier
diskuterades och inga större ändringar gjordes.
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Presidiet har gått igenom dokumentet och
undersökt om det är förenligt med stadgarna. De

kom fram tilI att policyn är förenlig med HumF:s
stadgar och kan då godkännas.

e. Diskussionspunkt: Gummiudden
Styrelsen diskuLerar nomineringar till
Gummiudden.

Beslut om mottagare bordläggs till nästa möte.

f,. Diskussionspunkt: Inför höstterminen
Förvaltningen har börjat planera nästa termin
ekonomiskt och verksamhetsmässigt. Planering ska
ske långsi-kt.1gt både för digital och fysisk
verksamhet.

S. Diskussionspunkt: Sommarkonferens
Presidj-et har 93ort efterforskningar om platser
att hå1la sommarkonferensen på. En rimlig
'rnaninn -kulle kunna vara att kombinera enrvrurrrY

vistelse i en stuga med vist.else på villan för
att håt1a nere ut.gifterna.

Micael-a Mora Hofmström justeras in 77:29

Nathali-e och Mathilde ska undersöka flera
ai-ternativ till nästa möte.

h. Diskussionspunkt: Kårvalet
Presidiet föredrar om kårvalet.
Föreningsbeslutet att stödja Studentpartiet har
föIjts. En kornmentar till ett inlägg om

StudentparLiet på Humf:s kanal, bemöttes snabbt
vilket var mycket bra.

i. UtveckLingssamtal
Presidiet kommer sammankalla varje utskott till
utvecklingssamtal f ramöver .

j. Beslutspunkt: Saintly Busikvideo på Gula villan
Presidiet yrkar på att godkänna med förbehåIl
att de tar med siq sin egen utrustning.

Emmy anser att godkännande bör qöras efter
styrelsen lyssnat på låten samt att produktionen
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bör ske efter att uni-versitetet öppnat igen.
Styrelsen instämmer. Mathilde ti11ägger att
styrelsen bör få reda på hur musikvideon kommer
se ut.

Styrelsen beslutar
att godkänna Saintlys inspelning av sin
musikvideo på Gula viffan med förbehårr för att:
de tar med sin egen utrust.ning, styrelsen får ta
def av planering av musikvideon och råten innan
publicering samt att föreningen uppmärksammas av
Saintly för de1aktighet i inspelningen. Videon
kommer inLe kunna spelas in innan universitetet
öppnar igen. Allt detta ska finnas 1 ett avtal
melfan Saintly och HumF.

8. Skattmästeriet
a. Budgetuppföljning med utskotten

skattmästerlet. kommer ha samtal med utskott.en efter
nästa vecka. Budgetuppföljingsdokumenten kommer delas
med hela styrelsen på Google drive.

b. Ekononislc översikt,/plan gålJ-ande rådande J"äge
skattmästeriet har inrett en ekonomisk pran för
rådande läge.

Stefanie yrkar på att skattmästeriet kräver en
kvartarsrapport av revisor. skattmästeriet ska göra
detta.

9. IIr:mI' Klubbmästeri
a. Utvärdering tidigare pubar

i. Digital. onsdagspub 6/5
presidiet föredrar om den första digitala
puben. puben gick bra då många medlemmar var
sugna att prata.

Paul-ina kommer inventera dryckesbeståndet på
villan under veckan för att se vad som gått ut
och vad som skulfe kunna 1ämnas tillbaka.

Presidiet anser att digitala onsdagspubar bör
återkomma varje vecka.
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b. Komrrande pubar
Styrelsen bestämmer att ha digitaL onsdagspub
varje vecka.

L0. Frogramutskottet
a. Utvärdering tidigare evenemangl

i. Språkcaf,ä S/s
fnga medlemmar deltog.

ii. SkråekkväLL B/s
Alexander meddelar att det gick bra och att
eventet sku1le kunna återkomma.

lii. Zoornf,ika 11,/5
fnga medlemmar deltog.

b. Komrnande evenemErngf

Zoom-fika och språkcaf6 kommer håLlas varje
vecka.

11. över:marskalksänbetet
a. Utvärdering: Valborg

Mathlr-de menar att det digitala valborgsfirandet gick
mycket bra. Frera deltog på firandet med seniorerna
medan eventet för arla medlemmar :.nte fick så många
deltagare.

b. Rapport: Hasselbacksfesten
Nathalie yrkar på att Hasselbacksfesten stälrs
in. Styrelsen instämmer.

styrelsen uppdrar Natharie att ändå uppmärksamma
dagen med ett in1ägg från tidigare år och
traditionens historia i förenlngens kanaLer.

c. Rapport: Kandidatcereaoni
Presidiet yrkar på att kandidatceremonin stäI1s
in- styrersen besrutar att ställa in ceremonin
som planerats tiIl vårterminen men att ceremonin
kan komma att håltas under hösten beroende på om
universitetet öppnar.

d. Rapport: punehafton
styrelsen diskuterar huruvida punchafton kommer
genomföras elrer inte- presidiet och öM kommer
diskutera saken med inspektor.

ny
WNh;

c



L2. InformationEutEkottet
Micaela informerar att marknadsföringen av t.idigare
evenemang har gått bra. Micaela uppmanar
styrelseledamöter att informera henne om saker som
ska vara i nyhetsbrevet.

Styrelsen uppmanar Micaela att kontakta kåren för
att dela HumE:s evenemano i deras kanaler.

Marknadsföring av illustrationstävlingen ska
inledas.

13. Externuthyrningar
Det finns inget atl behandla.

L4. Inbjudningar
Det f inns inget att behandl-a.

15. Under mötet väckta frågor
Mathilde informerar om att hon ska undersöka pris
och tidpunkt för sanering av golvbrunnar på villan.

Mathilde uppmanar även till undersökande av
utvecklande av profilprodukter.

Stefanie hälsar att hon tycker att styrelsen gör
ett bra arbete och att mötet. var fint och att hon
tycker om a1l-a vä1dig't mycket.

16. Mötets avs.l-utande
Ordförande Alexander Åhman Hald avsluLar mötet kl.
19:01.
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